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- Nannewiid
- Dorpsbelang Oude- en Nĳehaske
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COLOFON
Dorpskrant De Baerch is dé Dorpskrant
van Oudehaske en omstreken en wordt
al sinds 1976 uitgebracht door een
groot aantal vrĳwilligers. De Baerch
verschĳnt 6 keer per jaar met een
oplage van 1000 exemplaren huis-
aanhuis verspreid.

Redactie en medewerkers:
Roel van den Beuken, Rene Wennekers,
Maurits Kalsbeek, Rob Hof, Henk Gemser,
Rien de Ridder, Sietse Krikke, Nel Kruiswĳk,
Dorpsbelang Oudehaske e.o

Verspreiders:
Jolanda Hak-Huitema, Thomas Nĳdam,
Jannie Euving, Yon Tigchelaar, Willemien Pikeboer,
Appie Hoekstra, Folkert Hanje, Ynze van der
Meulen, Bea de Vries, Margot Pietersen,
Mieke Alders-de Bakker.

Opmaak, ontwerp en vormgeving:
Dorpsbelang Oudehaske e.o.

Iets in De Baerch plaatsen?
Heeft u nieuws wat u graag geplaatst ziet worden in
De Baerch? Denk dan aan onderstaande zaken:
- teksten aanleveren in een Word document of in de
mail zelf. Niet in pdf!
- foto’s graag apart per mail bĳlage Jpeg formaat,
minimaal 1MB en in kleur
- anonieme vermeldingen worden niet geplaatst
- beledigende/discriminerende teksten worden niet
geplaatst
- Redactie behoudt zich het recht om stukken in te
korten/ aan te passen. Dit zal zoveel mogelĳk
worden overlegd
- inhoudelĳk nemen wĳ geen verantwoordelĳkheid

Adverteren in De Baerch?
Zonder advertenties is het niet mogelĳk De
Baerch uit te brengen. Wĳ zĳn dan ook erg blĳ
met de bĳdrage aan de dorpskrant via advertenties.
Denk bĳ het aanleveren aan onderstaande zaken:
- advertentie graag aanleveren in het juiste formaat
digitaal in pdf-formaat en in kleur;
- wĳzigingen/actualisering vereist nieuwe
aanlevering in digitaal formaat pdf in kleur en juiste
formaat;
- plaatsingen tot wederopzegging van de
adverteerder minimaal 1 maand voorafgaande aan
een nieuw kalenderjaar;.
- U ontvangt eenmaal per jaar in het eerste kwartaal
een nota.

Formaten/Prĳzen van advertenties:
1/8 pagina: 90x65mm (bxh) € 100,-
1/4 pagina: 90x133mm (bxh) € 175,-
1/2 pagina: 190x133mm (bxh) € 300,-
voor 6 plaatsingen gedurende het jaar 2025 voor
een twee-maandelĳkse uitgave.

Verschĳningsdata (onder voorbehoud):
2025: maart, mei, juli, september, november,
december
Deadline aanleveren:
2025: 15 februari, 15 april, 15 juni, 1 september,
15 oktober, 1 december.

Contact en aanlevering via:
debaerch2.0@gmail.com
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VOORWOORD
Beste Dorpsgenoten,

het eerste nummer van het tweede jaar ligt op uw deurmat.
Een super interessante Baerch met veel verschillende verhalen.
Wĳ wensen u in deze eerste lenteweken veel leesplezier!
En u weet: we hebben gelukkig veel vrĳwilligers die deze mooie
dorpskrant mogelĳk maken, met nu maar liefst 32 pagina’s,
maar we zoeken ook altĳd naar mensen die willen bĳdragen.
In overleg met u kunnen we een kĳken wat u het beste past.
Veel leesplezier namens alle vrĳwilligers en het bestuur van
dorpsbelang.

Redactie De Baerch
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Cubestore Friesland
Hasker Utgongen 7
8465 SJ Oudehaske
Tel: 0513 - 677234
mail@haicobouma.nl

Haico Bouma Thialf
Pim Mulierstraat 1
8443 DA Heerenveen
0513 - 636690
thialf@haicobouma.nl

Voor jouw
#woongelukkigst

gevoel!

WWW.KAIKKISTYLING.NL

Interieurstylist
KAIKKI styling

info@kaikkistyling.nl
06-19633223

@kaikkistyling
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In ieder geval om de plantengroei zoveel als mogelĳk is te
monitoren en zonodig met het beheer daarvan in toom te
houden. Bĳvoorbeeld door het onderwater maaien.
Daarnaast zĳn er op de stukken waar niet gebaggerd is
(omdat er nauwelĳks bagger was op die plaatsen) nog
steeds veel overlast van waterplanten. In het op te stellen
beheerplan zĳn dat o.a. discussiepunten.
Bĳ het baggeren van het Nannewiid zĳn de opvaarten naar
de WARENA en de Wiidswal maar ook de Reidkraach in de
uitvoering meegenomen. Of die ook in de beheerplannen
een plaats zullen krĳgen is afwachten.

Eén van de prioriteiten in het gebiedsplan van het Nannewiid betrof de
aanleg van een ommetje Nannewiid. Dat is een al jarenlang bestaande
wens van ons dorp in de vorm van de aanleg van een wandelpad. De koers
van een combinatie als wandel en fietsverbinding bleek al niet haalbaar.
Dus wordt nu gekoerst op een wandelverbinding.

Als we het allemaal alleen hadden kunnen bepalen en er zou een potje
met geld zĳn dan voerden we het liever gisteren dan vandaag uit. Alleen

we hebben te maken met meerdere partĳen die iets minder snel willen
gaan dan wĳ. Dus uitdagingen te over. Met Staatsbosbeheer en
Wetterskip wordt nu een beheerplan ontwikkeld. Beide partĳen willen
afwachten hoe het meer herstelt van het baggeren. Dus het wordt
maaien komt (nog) niet in hun vocabulaire voor alhoewel wĳ dat nog
niet willen uitsluiten. Ook de recreatieve mogelĳkheden van het
Nannewiid moeten wĳ naast de natuur koesteren. Gemeente en
provincie willen zich tot nu toe alleen inzetten voor het “natte gedeelte”
van het Nannewiid hoewel niet weten wat dat inhoudt. Tot waar hun
keuze leidt zal hopelĳk binnenkort duidelĳk worden. De provincie heeft
geld beschikbaar vanuit het coalitieakkoord van de Provinciale Staten.
Welke betekenis de gemeente hecht aan wat zĳ hebben uitgesproken
als zich verantwoordelĳk te voelen voor het Nannewiid moet nog
blĳken. Wĳ zĳn erg benieuwd. Gerust daarop zĳn wĳ nog niet. Maar laat
duidelĳk zĳn wĳ laten het wandelpad zeker niet vallen en hebben
samen met Dorpsbelang hierover gesprekken gevoerd bĳ de
Gemeente. De wens vanuit de Mienskip is duidelĳk!

Het laatste essentiële onderdeel van onze inspanningen betreft het
strand bĳ de oorspronkelĳke camping bĳ restaurant Aalzen aan de
Badweg. De camping is inmiddels ontruimd en het terrein vlak
gemaakt. De verkoop van de chalets die daar zullen verrĳzen is
inmiddels gestart. Verder worden de voorbereidingen voor de
herinrichting van dit gebied momenteel getroffen. Daar maakt ook het
strand met zwemwater deel vanuit. Het strand wordt opnieuw ingericht
en van nieuw zand voorzien. Ook worden er nieuwe speeltoestellen
geplaatst. Het definitieve plan is nog niet klaar. De verantwoordelĳke
projectontwikkelaar U-Niq Vastgoed heeft het dorp de garantie
gegeven dat het strand en zwemwater een openbaar karakter blĳft
houden. In ieder geval is de waterkwaliteit in 2024 door het wetterskip
als goed beoordeeld. Bĳ alle metingen is ruim binnen de norm
gebleven. Het strand is het afgelopen jaar door een actie van
Dorpsbelang met vrĳwilligers steeds opnieuw schoongemaakt van
ganzenpoep (verantwoordelĳk voor de ecolibacterie). Deze actie heeft
naast de extra doorstroming van water uit het Nannewiid door twee
duikers naar het zwemwater flink bĳgedragen aan deze positieve
ontwikkeling. Dat moet zo blĳven willen wĳ op termĳn van de provincie
de goedkeuring als openbare zwemwatergelegenheid behouden. Om
die goedkeuring opnieuw te krĳgen, moet er een zgn. nieuwe
meetreeks worden gestart. Dat doet it wetterskip. Die nieuwe reeks kan
pas aan het eind van van 2025 worden gestart. Dat hadden wĳ graag
anders gezien maar is niet anders (formele regel). Het is de bedoeling,
besproken in het overleg van 22 januari jl, dat de projectontwikkelaar
per 1 mei van dit jaar het schoonhouden overneemt. in april is een
vervolgoverleg gepland.

Nannewiid
en de volgende fase
Nu het baggeren achter de rug is en de depots aan het inklinken zĳn, zĳn we achter de schermen
hard bezig te werken aan een toekomstbestendig voor van het Nannewiid. Immers de vervening
stopt niet en een goed beheerplan is essentieel voor die toekomst.
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Prettig wonen op een plek waar je je thuis voelt. 
Daar maken we ons sterk voor. Daarom doen 
we meer dan het aanbieden van betaalbare, 
comfortabele woningen. We werken samen met 
organisaties op het gebied van wonen, zorg, welzijn 
en leefbaarheid. Ons doel is: voor iedereen een 
passende woon plek in een aangename buurt.

We hebben woningen in en om Drachten, Franeker, 
Heerenveen, Joure en Sneek.

helemaal je eigen plek

helemaal  
je eigen  
plek

www.accolade.nl

13 mei 2025
Algemene Ledenvergadering

Dorpsbelang
in het Kulthurhûs , aanvang 20.00 uur



7

De FC ONH
‘Oliebollen- en Snertactie’

De laatste dag van het jaar staat bĳ de
Feestcommissie Oude- en Nĳehaske
(FC ONH) in het teken van het goede doel.

Met de verkoop van oliebollen, krentenbollen en snert en
natuurlĳk de oudejaarsborrel, hopen wĳ altĳd een mooi bedrag
binnen te slepen voor een plaatselĳk goed doel.

Dit jaar was het de eer aan Dierenparkje ‘Us Lyts Fee’.
Wĳ vonden het gezien de toenemende kosten in voer, onderhoud,
e.d., niet meer dan billĳk om ONS Dierenparkje hierin te
ondersteunen.

Wĳ willen iedereen bedanken die zĳn/haar bĳdrage hierin heeft mogen leveren.

Het bedrag dat het Dierenparkje ‘Us Lyts Fee’ tegemoet kan zien
bedraagt maar liefst € 800,00!!

Samenwerking tussen
v.v. Oudehaske en
s.c. Heerenveen
Sinds de zomervakantie zĳn er regelmatig touringcars
te zien bĳ sportpark Pieter Bultsma, vaak voorzien van
het logo van een betaald voetbalorganisatie. Daarnaast
hangt er een banner aan het hek bĳ de ingang van het
terrein. Dit komt doordat v.v. Oudehaske een
samenwerking is aangegaan met s.c. Heerenveen. In
het kader van deze samenwerking trainen en spelen
twee teams, de MO-16 en de Dames Beloften, op ons
sportpark. De MO-16 speelt in een competitie met JO-15
teams in de hoofdklasse, terwĳl de Dames Beloften
deelnemen aan twee halve competities met zowel
beloften- als standaardteams van bvo’s.

Het mooie aan deze samenwerking is dat de
trainingsschema's goed op elkaar zĳn afgestemd. De teams
van s.c. Heerenveen trainen vroeg in de middag of op
vrĳdagochtend, waardoor onze eigen teams vanaf 17.00 uur
het veld weer voor zichzelf hebben. Op zaterdagen is het
wat drukker vanwege de extra wedstrĳden, maar met een
starttĳd van 17.00 uur en onze verlichting is dit goed te
organiseren.

Voor v.v. Oudehaske biedt deze samenwerking een
prachtige kans om damesvoetbal een prominentere plaats
te geven. We zĳn trots op het groeiende aantal vrouwelĳke

leden, wat al heeft geleid tot een meisjesteam (MO-17) en
twee seniorenteams (Dames 1 en de 30+). Voor de
toekomst hopen we ook een Dames 2 team te kunnen
vormen. Deze samenwerking is een uitstekende PR voor
vrouwenvoetbal op ons complex.

Om het (dames)voetbal verder te promoten, zullen de
dames van s.c. Heerenveen ook een aantal clinics geven.
Op deze manier hopen we het enthousiasme voor voetbal
te vergroten en ons ledenaantal, vooral bĳ de meisjes, te
laten groeien. Al hebben wĳ hierover op dit moment zeker
niet te klagen. Wĳ merken bĳ de jeugd dat we er goed
opstaan doordat er tĳdens de eerste helft van het seizoen
bĳ alle leeftĳdscategorieën veel aanwas is geweest.

Verder zĳn we de afgelopen periode druk bezig geweest
met de verduurzaming en het opfrissen van ons
clubgebouw. Kortom wĳ zĳn een club in beweging met de
blik op een mooie toekomst, die we mede door de
bovenstaande ontwikkelingen vorm geven.
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Kulturhûs
WILT U INFORMATIE OVER ONZE ACTIVITEITEN DAN KUNT U MAILEN OF BELLEN MET:

ST-KULTURHUS@OUTLOOK.COM OF 06-12579166 SJAAK MULDER

AGENDA
07-03-2025 Klaverjassen 19.45
11-04-2025 Klaverjassen 19.45
26-04-2025 Koningsdag 11.00
02-05-2025 Klaverjassen 19.45

Koersbal
elke do

nderda
gochte

nd van

9.30-12
.00uur

EETCAFEelke 3de donderdag van demaand 12.00uur

Klaverjassen
elke donderdagmiddag vanaf 13.30uur

Biljartenelke maandagavond vanaf 19.00uur

Seniorenmiddag

elke maandagm
iddag spelletje

s

voor sen
ioren 14.00-17

00uur

Klaverjassen

Wie wil Biljarten op de maandagavond ??
Er zĳn mensen die graag op maandagavond willen

biljarten...
zĳn er meer mensen uit onze dorp die dit wel leuk vinden...

aarzel niet en meld je aan.

KO
NINGSDAG

ROMMELMARKT OP HET PLEIN VAN 11.00 UUR-15.00 UUR

SPRINSKUSSENS 11.00 UUR- 20.00 UUR

KONINGSBORREL VANAF 16.00 UUR

WAAG EEN GOK AAN HET RAD VAN FORTUIN!
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Koersbal

Wat hebben we al leuke en gezellige middagen gehad
op de maandagmiddag in het Kulturhûs. Iedereen is
enthousiast, wat resulteerde in steeds meer animo
voor de gezellige middag.

We starten en eindigen met een bingo waar iedereen fanatiek aan
meedoet en er leuke prĳsjes worden gewonnen. Zo hebben we
spelletjes gedaan, prachtige herfst en kerststukjes gemaakt en plezier
en gezelligheid staat voorop.
- Tjalling v d Berg heeft een presentatie gegeven over de fitte frisse
fries.
- Dr Evert den Drĳver (oud huisarts Joure) heeft verteld over
palliatieve zorg.
- Duo undercover heeft een prachtig repertoire voor kerst voor ons
gezongen.
- Kleis Oenema kwam met oude schaatsen uit zĳn museum vertellen
en wĳkagent Hebing en Nienke Veenstra hebben een presentatie
gegeven over nepagenten.

Wĳ proberen er elke week weer iets leuks van te maken en ons
streven is dat iedereen weer met een goed gevoel naar huis gaat.
Mocht u denken, dat is ook iets voor mĳ, schroom niet, de deur is
open en u bent van harte welkom op maandagmiddag van 14:00 tot
17:00 uur in het Kultuurhus in Oudehaske.

Dit alles wordt voor ons mogelĳk gemaakt door de giften van
bedrĳven, waarvoor onze hartelĳke dank!!

Mocht u of uw bedrĳf ook een vrĳwillige bĳdrage willen schenken, kunt
u uw gift storten op RegioBank NL31 RBRB 8843 1556 01, Ovv
seniorenmiddag T.n.v. Berger/ Goedhart.

Vr groet Hendrikje en Jetty

Seniorenmiddag
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Een nieuwe Baerch, een nieuw
verhaal. Laat ik maar meteen
beginnen met de korte mededeling
dat ik die voortaan blĳf schrĳven.
Natuurlĳk met updates en avonturen
van de dieren, aangevuld met
belangrĳke berichten die het bestuur
graag vermeld wil zien. Dus ik ben
gewoon een vrĳwilliger die toevallig
schrĳft; met alle vragen, opmer-
kingen en suggesties moet u nog
steeds bĳ onze secretaris Joke Stel
zĳn. Op naar de tekst waar het over
hoort te gaan…

Zoals u waarschĳnlĳk niet ontgaan is, was de
grote oliebollen en snert actie ten behoeve van
het dierenparkje. De lieve vrĳwilligers van de
feestcommissie hadden alles mooi geregeld en
klaargezet. Samen met Joke Stel was het een
gezellige verkoop en het aantal mensen dat
iets besteld had was overweldigend. Er waren
zelfs personen die geen oliebollen hebben
gekocht, maar wel een losse donatie hebben
gedaan. Uiteraard willen we graag iedereen
hartelĳk bedanken voor alle steun en er is in
totaal maar liefst 800 euro opgehaald! Daar zĳn
we erg dankbaar voor en dit bedrag zal goed
besteed worden.

De dieren van het parkje hebben de jaar-
wisseling goed doorstaan en kĳken enorm uit
naar de lente. Dit is absoluut te merken aan het
gedrag, want regelmatig stuitert er een schaap
rond, staan de geiten te bokken en rennen de

herten rondjes. Voor de beestjes kan het niet
snel genoeg gaan, want dan hebben ze
tenminste weer lekker vers gras en hoeven de
kippen ook niet zo vroeg op stok. Het is altĳd
een prachtig gezicht als je de dieren lekker ziet
spelen.

Wat een minder fraai gezicht is, is dat er de
laatste tĳd veel lege plastic zakken rond-
dwarrelen bĳ het dierenparkje. Afval in de
natuur is nooit goed, maar als het in de weide
terecht komt eten de dieren het gewoon op,
met eventuele catastrofale gevolgen. Dit kan
nooit de bedoeling zĳn natuurlĳk, dus zorg
ervoor dat wat er op de plank wordt gelegd niet
weg kan waaien en neem lege plastic zakken
weer mee naar huis. Ook nogmaals het
verzoek om niet alles bĳ elkaar in een zak te
doen. In ieder geval niet nat spul, zoals
schillen, bĳ droog spul, zoals brood. Dat gaat
schimmelen en dan kunnen we het alsnog
weggooien. Dat is jammer van uw goed-
bedoelde donatie en jammer voor de dieren die
alle extraatjes altĳd waarderen.

Ook in de herhaling is de oproep voor
nieuwe vrĳwilligers. Het dierenparkje
kan echt niet zonder en het is zulk leuk
werk. We zĳn op zoek naar iemand die
ons team wil versterken en 1 of
meerdere keren per week de beestjes wil
helpen voeren en verzorgen. Het liefste
op de zondag, maar neem bĳ twĳfel
gewoon contact op voor eventuele
andere mogelĳkheden. Ook bĳ twĳfel of
het wel iets voor je is; gewoon proberen.
Loop een keertje mee met een
vrĳwilliger, het is geen ongewenst
abonnement waar je na 1 keer niet meer
vanaf komt. Blĳkt het niks te zĳn dan is
dat ook prima, al is de kans wel groot dat
je al na 1 keer verknocht raakt aan die
lieverds natuurlĳk. Dus misschien tot
ziens als collega, maar in ieder geval tot
de volgende Baerch.

Mail: joke.stel@online.nl

NIEUWS UIT HET DIERENPARKJE

US LYTSFEE
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De Pen
De pen is een nieuwe rubriek in de Baerch
waarbĳ inwoners van Oudehaske zich kunnen
voorstellen. De pen kan elke keer worden
doorgegeven. Het lĳkt ons leuk om op die manier
meer mensen in Oudehaske te leren kennen.

Wĳ zĳn Sanne Meems en Marieke de
Vries, heel verrassend woonachtig in
Oudehaske, aan de Toel.

Ik ben midden in de verhuizing naar
Oudehaske geboren op 8 december
1981. Mĳn ouders hadden het huisje aan
de jousterweg 87 gekocht en wonen daar
nog steeds met veel plezier. Er hingen
nog geen gordĳnen voor de ramen toen
ik mĳ aandiende, dus werden er lakens
voor de ruiten gehangen. Buiten
sneeuwde het (ja, dat gebeurde toen nog
geregeld). Mĳn zus Nanke was op dat
moment bĳna 10 jaar, dus ik was een
nakomertje. Nanke ging in 1991 de liefde
achterna en ging vlak na de val van de
muur in Berlĳn wonen, waar ze ‘wortel

schoot’ en nu nog steeds woont en 3 kinderen heeft.

Ik heb een geweldige jeugd gehad met de gezellige dorpskern op steenworp afstand en
het prachtige Nannewiid en andere natuurgebieden zoals de haulsterbossen om de
hoek. Heel wat avonturen beleefd. Marieke is geboren in Joure en in 1991 naar
Oudehaske verhuisd met haar ouders en broers Marco en Robin. Pake en beppe (want
dat zĳn ze inmiddels met 8 kleinkinderen) wonen nog steeds aan de turfstuke met hun
hondje Joep.

Hoe cliché, maar de vonk tussen ons sloeg over op de dorpsfeesten van 2001. Later dat
jaar verhuisde ik naar Groningen om te studeren, een jaar later volgde Marieke. Na ons
afstuderen en marieke’s stage op Curaçao verhuisden we in 2006 naar Heerenveen, we
gingen samenwonen in een knus appartement en leefden een heerlĳk vrĳ leven. Ikzelf
was druk met mĳn toenmalige band, Marieke werkte in Het Logeerhuis in Heerenveen.
Echt een zorgeloos leven. Dat veranderde toen Marieke zwanger raakte van onze
oudste dochter Silke, het leven werd serieus. Het appartement was te klein en we
verhuisden vlak na silke’s geboorte naar Heerenveen noord, waar we een paar leuke
jaren beleefden aan het rozenveld. Ondertussen stopte ik met mĳn band en meldde ik
me aan bĳ V.V. Oudehaske om weer te gaan voetballen, want de band liet een behoorlĳk
vacuüm achter. Ik ging ik in het bedrĳf van mĳn beste vriend werken als marketeer,
Marieke nam het logeerhuis over samen met haar compagnon en in 2016 werd onze
tweede dochter Anna geboren.

Het was altĳd al onze wens geweest om weer in een dorp te gaan wonen en aangezien
we er beide een ontzettend leuke jeugd hadden gehad en de ligging qua werk en
voorzieningen perfect is, richtten we onze pĳlen meteen op Oudehaske, waar we in
2018 terugkeerden. In juni 2019 werd Merle geboren en in maart 2021 Jurre.

Tegen de tĳd dat deze bearch uitkomt zit Jurre met al zĳn zussen op samenlevings-
school Oudehaske. Silke gaat volgend jaar naar het voortgezet onderwĳs. We hebben
er dan dik 11 tropenjaren op zitten en hopen langzaamaan ook weer wat tĳd voor
hobby’s (en nachtrust) te krĳgen.

Silke en Anna zĳn fanatieke schaatssters, beide trainen ze 3 keer per week in Thialf. Ze
beoefenen zowel het langebaanschaatsen als shorttrack en doen dat leuk: ze draaien
beide mee bovenin de Nederlandse ranglĳsten en Silke werd in haar leeftĳdscategorie
onlangs 3e op het NK langebaan voor pupillen. Maar bovenal hebben ze er enorm veel
plezier in. En wĳ ook, het is een genot om ze te zien schaatsen.

We geven de pen door aan Suzan Winia en Roel Straatman.

Peter
van Dĳk
Wie ben je en wat doe je?
Peter van Dĳk 73 jaar, getrouwd met Monique. Ontwerp nog af
en toe interieurs voor consumenten, voorheen het ontwerpen
van meubelen voor fabrikanten in binnen- en buitenland.
Werk vrĳwillig voor Ondernemersklankbord; een club, die
vragen in de ruimste zin, van ondernemers probeert te
beantwoorden.

Waar ben je geboren? Ben je echte Fries?
Jazeker, maar wel geboren in Deventer

Hoe lang woon je al in Oudehaske?
Vanaf mĳn bĳna zesde (1957). Eerst aan de Jousterweg 171,
daarna op het Kerkepad 4 en vervolgens aan de Hasker
Utgongen 10.

Wat heb je doe je/ wat heb je gedaan in Oudehaske?
Meubelstad Oudehaske 27 jaar gerund, met groothandel in
meubelen in het huidige Poiesz pand met verkoop in Nederland
Belgie en Luxemburg. Kantoormeubelen in de “pyramide” en
een inrichting van hotels (bv. Rusland) en vakantieparken ( bv
Terschelling

Wat is de mooiste plek binnen Oudehaske?
De steiger aan de oostkant met uitzicht op het Nannewiid.
Veel leuke jeugdherinneringen.

Wat mis je in Oudehaske?
Niet veel, Oudehaske heeft heel veel.

Wat is de mooiste gebeurtenis/moment in Oudehaske?
Meegedaan aan optochten in Oudehaske, toen ik jong was.

Waar kunnen we je wakker voor maken?
Eten : Indiase curry. Muziek: Jazz en de muziek uit mĳn jeugd
(eind jaren 60)

Met wie in Oudehaske zou je wel eens willen ruilen en
waarom?
Ik kan niet zo iemand in het dorp aanwĳzen, maar ik kĳk op
tegen mensen die alles wat ze doen, met veel gemak doen.

Wat is je uitdaging met/binnen dorpsbelang?
De uitdagingen waar het dorp voor staat, die zĳn er genoeg, nu
en in de toekomst mee helpen het hoofd te bieden.

Wat zouden mensen echt van je moeten weten?
Dat ik van veel dingen een heel klein beetje weet en van niets
echt heel veel.

De elf vragen aan...
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Willy Dĳkmeĳer Uitvaartzorg
“Een passend afscheid doe je samen”

Jister 40, 8404 GZ Langezwaag
Telefoon: 06-50819786

info@willydĳkmeĳer-uitvaartzorg.nl
www.willydĳkmeĳer-uitvaartzorg.nl

SCHOONHEIDSSTUDIO OUDEHASKE

Turfstûke 24, 8465 RR Oudehaske
Telefoon 0513-677764 • 06-14577469
www.schoonheidsstudiooudehaske.nl

schoonheidsstudiooudehaske@hotmail.com

Gezichtsbehandelingen:
Voor ieder huidtype een passende
gezichtsbehandeling

Lichaamsbehandelingen:
Diverse massages

Produkten:
Nouvital Cosmetics

Geopend
van

maandag t/m vrĳdag.

Behande
lingen op afspraak.

Bent u op zoek naar een zinvolle vrĳetĳdsbesteding die
bovendien gezond en veilig eten oplevert dan is een moestuin
daar een goede invulling voor. Bovendien bent u zelf in
beweging en in de buitenlucht.

De Volkstuinvereniging Túnplezier is opgericht in 1980 en
beschikt sinds 1986 over een eigen tuincomplex ten zuiden
van de grote vĳver aan de Badweg met circa 30 kaveltjes voor
de leden. De kaveltjes variërend van van 75 tot 175 m2.
Entreegeld is € 6,00 (eenmalig), Contributie is € 7,50/lid/jaar en
de huurprĳs is € 5,50/25 m2.

Op dit moment is er geen wachtlĳst en kunnen er weer nieuwe
leden ingeschreven worden die dit jaar nog van eigen
verbouwde groenten kunnen genieten.

Belangstellenden kunnen zich melden bĳ de secretaris Feike
Sĳsma, De Vervening 3, 8465 RE Oudehaske, telefoon 06 4134
2264 of mail fsĳsma@caiway.n

Volkstuinvereniging

Túnplezier
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Ik ben geboren in Wĳthmen (spreek
uit Wietum), een heel klein plaatsje
in de buurt van Zwolle. Ik woonde in
de langste straat, waarvan het
hoogste huisnummer nr. 40 was.
Na de lagere school ging ik in Zwolle
naar de Mavo, en vervolgens heb ik
de mbo-opleiding voor tandarts-
assistente gevolgd. Ruim vĳf jaar
heb ik als assistente gewerkt in een
solopraktĳk, en daarna nog een
aantal jaren als oproepkracht in een
orthodontiepraktĳk.
Inmiddels was ik getrouwd en
hadden we een zoon en dochter
gekregen. Op de eerste schooldag
van mĳn dochter ben ik begonnen
met de HBO opleiding theologie aan
het Windesheim College in Zwolle,
deze opleiding heb ik in 2004 heb
afgerond.

Sindsdien ben ik parttime werkzaam geweest
als kerkelĳk werker in verschillende kerk-
gemeentes, en daarnaast nog ruim 11 jaar als
geestelĳk verzorger in de ouderenzorg. Ook
heb ik een jaar of vĳf gewerkt in een
boekhandel in Steenwĳk.
Na mĳn scheiding ben ik gestopt in de
ouderenzorg en werd ik pastor in twee

gemeentes tegelĳk (één dag per week in
Oldemarkt in Overĳssel en twee dagen in
de protestantse gemeente Scherpenzeel-
Munnekeburen in Friesland).

En nu dus sinds 1 januari in één gemeente, en
dan niet alleen op zondagmorgen in de
kerkdienst, maar voor ca. 4 dagen per week.
Tot nu toe met veel plezier!

Behalve de zondagse kerkdiensten ga ik met
mensen, bĳ hen thuis of in de kerk, en soms
ook al wandelend, in gesprek over het leven,
geloof, kerk, of wat hen ook maar bezighoudt.
Het zĳn vaak hele mooie ontmoetingen. En
uiteraard zĳn deze gesprekken vertrouwelĳk.

Een ander aandachtspunt in mĳn werk is het
jeugdwerk. Een voorbeeld hiervan is de Kerk-,
School- en Gezinsdienst die we op zondag 16
maart hopen te houden. Bĳ deze, van harte
welkom! De dienst begint om 10 uur.

Als ‘dorpsdominee’ mag ik oog en oor hebben,
en met een open hart omkĳken naar alle
inwoners van de dorpen. Ik schrĳf dat bewust,
voor alle inwoners; niet alleen voor kerkleden,
maar voor iedereen, gelovig, zoekend,
twĳfelend. Om samen in gesprek te gaan, de
vragen te ontdekken, en naar antwoorden te
zoeken. En daarbĳ is voor mĳ de onvoor-
waardelĳke liefde van Jezus Christus voor alle
mensen het uitgangspunt.

In mĳn vrĳe tĳd mag ik graag lezen. Naast de
nodige theologische boeken ben ik onder
andere groot liefhebber van de boeken van
Lucinda Riley en van Corinne Bomann. Ook
gaan Henk en ik regelmatig wandelen of
fietsen. We vinden het allebei heerlĳk om naar
zee te gaan, en daar eindeloos langs het strand
te lopen. Liefst met mooi weer en dan op je
blote voeten door de branding…

Verder spreek ik regelmatig af met vriendinnen,
om samen bĳ te kletsen, te lunchen of te
wandelen. En ook onze kinderen en klein-
kinderen bezoeken we regelmatig.

Daarnaast geef ik op aanvraag een paar keer
per jaar een lezing over Engelen in de Bĳbel, of
naar aanleiding van het boek ‘Opstaan in
Levenskracht’ dat ik heb geschreven over het
verweven van verlies in je leven.

Met vriendelĳke groet,
Esther Pierik

Wilt u een keer verder
kennismaken, bel of app mĳ dan
gerust om een afspraak te maken.
Mĳn telefoonnummer is
06 130 78 130 en mĳn mailadres is
pastor@haskeroord.nl
Mĳn werkdagen zĳn in principe op
maandag, dinsdag, donderdag en
vrĳdag. Meer informatie is ook te
vinden op mĳn website
www.esther-hadassa.nl

Dag Oudehaskers
Een nieuw jaar, een nieuw nummer van De Baerch, en ook nog een nieuwe
dominee/pastor in de kerk van Oudehaske. Graag stel ik mĳ even aan u voor.
Mĳn naam is Esther Pierik (bouwjaar1968) en sinds 1 januari 2025 ben ik
werkzaam als dominee/pastor van de protestantse gemeente Haskeroord.
Op dit moment woon ik nog met mĳn man Henk in Steenwĳk, in de Kop van
Overĳssel, maar het is de bedoeling dat wĳ uiterlĳk in 2026 in één van de
dorpen hier komen te wonen. Tot die tĳd ben ik met enige regelmaat in de
Marthazaal van de kerk in Oudehaske te vinden.
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Dorpsbelang behartigt de belangen van de
inwoners van Oude- en Nĳehaske.

Dorpsbelang onderhoudt contacten met de
dorps-bewoners, met de plaatselĳke
verenigingen en ondernemers, met scholen en
kerken.
Daarnaast is Dorpsbelang aanspreekpunt voor
de gemeente, provincie, staatsbosbeheer,
waterschap en vele andere organisaties.

Dorpsbelang kĳkt kritisch naar de plannen van
deze organisaties en gaat met deze organisa-
ties in gesprek over het bĳstellen van het voor-
genomen beleid en doet aanbevelingen.
Ook kunnen we een zienswĳze indienen of
bezwaar maken.

De verkeerscommissie
is met de gemeente in contact over het doorfietspad in het dorp. Zĳ zullen
daar in de volgende Baerch meer over vertellen.

De Baerch
wordt steeds beter gevuld met interessante bĳdragen. Maurits en Roel zor-
gen vooreen prachtig blad. Veel vrĳwilligers zorgen voor de inhoud en voor
het rondbrengen. Veel dank daarvoor!

Nannewiid
De zwemwaterkwaliteit was vorig jaar zo goed dat er goede hoop is dat
zwemmen bĳ het strandje de komende jaren veilig kan. De avond die we
in november organiseerden heeft veel plannen opgeleverd. We gaan hier-
mee verder en zullen iedereen in het dorp uitnodigen mee te doen.

Tennet
De afgelopen tĳd heeft Dorpsbelang inbreng geleverd richting het ministe-
rie van Klimaat en Groene Groei over de hoogspanningsleiding van TenneT.
In december wordt het voorkeurstraject bekend en zullen we, in overleg
met bewoners, een zienswĳze (soort bezwaar) indienen.

Omrin
De gesprekken met de bedrĳven rond Omrin gaan door. Omrin zelf zal vol-
gend jaar de loods met een sluis realiseren zodat er minder vuil rond kan
zwerven en de stank en het geluid veel minder zullen zĳn.

Gemeente De Fryske Marren
We hebben de gemeente gevraagd om alle ontwikkelingen rond Oude-
haske niet als losse onderdelen te bekĳken maar vanuit de leefbaarheid
van het dorp te denken en vandaar uit samenhangend beleid te maken.

Heerenveen-West
Op 18 februari hebben we, samen met dorpsbelang Rottum, een gesprek
gehad met de gemeenten Heerenveen en de Fryske Marren. Ook met de
wĳken Nĳehaske en de Greiden is eind februari een gesprek.

Eind februari wordt de eerste opdracht toegestuurd aan de raden.
Die bevat twee onderdelen:
- Een onderzoek of de noodzaak om te bouwen in het zoekgebied echt aan-
wezig is. Dit onderzoek wordt uitgevoerd door een onafhankelĳk bureau.
- Het opstellen van een plan van aanpak voor de vervolgstappen.

We hebben afgesproken dat de gemeenten een opzet maken hoe, waar-
over en wanneer met de dorpen wordt samengewerkt. We kunnen reage-
ren op die opzet. Half maart is het volgende overleg.

Inhoudelĳk is er nog niet veel te vertellen. Nadat is aangetoond dat het
voor Heerenveen inderdaad noodzakelĳk is te bouwen in het zoekgebied
zal het proces nog zeker acht jaar duren voor er werkelĳk gebouwd gaat
worden.

Voor ons, als inwoners van Oude- en Nĳehaske is het vooral van belang
vooruit te denken. Wat betekent dit voor Oudehaske, welke knelpunten zĳn
er maar ook welke kansen. Hierin zullen we zo veel mogelĳk samen op-
trekken met Rottum.

Dorpsbelang stelt

Voor alle inspanningen vraag Dorpsbelang bĳ haar leden een

contributie van €7,50 per jaar waarvan ook lokale activiteiten

worden georganiseerd en investeringen worden gedaan

voor de leefbaarheid in de dorpen.

Het bestuur van Dorpsbelang en haar commissies bestaat

volledig uit vrĳwilligers die zich in hun vrĳe tĳd

belangeloos inzetten voor het dorp.

Wilt u ook bĳdragen aan het dorp als bestuurslid,

als vrĳwilliger in commissie of bĳ activiteiten,

wĳ zĳn blĳ met alle hulp!

Word jĳ ons

nieuwe bestuursli
d?

Maak deel uit van o
ns actief en

dynamisch bestuur
van Dorpsbelang

Oude- en Nĳehask
e en kom eens

kennismaken.
We vergaderen ieder

e

2e dinsdag van de
maand in het

Kulturhus vanaf 19
.30uur.
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zich aan u voor.....
Alian de Jong-Memelinkpenningmeester
Ik ben geboren in het Drentse dorp Nieuw Buinen, op 17-jarige
leeftĳd verhuisde ik naar Leeuwarden voor mĳn studie.Vervolgens besloot ik in 2020 mĳn hart te volgen en naar Oudehaske
te verhuizen, voor de liefde. Net na onze verhuizing viel er een flyer
van het dorpsbelang in onze brievenbus, waarin leden werden
gezocht. Dit kwam perfect uit! Ik wilde het dorp graag beter leren
kennen en had meteen interesse om me in te zetten voor degemeenschap. En wat blĳkt? Oudehaske heeft te maken met
allerlei verschillende en interessante onderwerpen!
Met mĳn grote plantenverzameling en altĳd de drang om elke plant te
stekken of te zaaien, gecombineerd met mĳn dromen voor onze
toekomstige tuin, zou ik mezelf omschrĳven als de ultieme groenlief-
hebber. Niks maakt me gelukkiger dan anderen te enthousiasmeren
voor een groene omgeving. Hoe mooi zou het zĳn om deze passie
en energie ook voor Oudehaske in te zetten? Ik kĳk ernaar uit om dit
samen met anderen te doen!

Annemieke Wassenaar-Smitalgemeen bestuurslid
In een dorp wonen? Dat zag ik niet voor me. De stad, groots en druk, dát was mĳn plek. Dacht ik… Tot ik in 2015 bĳ mĳn man Jelle en zĳn dochter Elin aan deJousterweg introk. Langzaam maar zeker raakte ik gewend aan het ‘dorpsleven’. Inmiddels zĳn we jaren verder! We verhuisden naar de Baalder en verwel-komden drie kinderen: Stĳn, Jurre en Sophie. Oudehaske voelt als thuis. De gemoedelĳkheid, het ons-kent-ons, de gezellige activiteiten, de voorzieningen, hetNannewiid, het verenigingsleven. En bovenal een fijne, veilige plek voor kinderen om op te groeien. Sinds kort ben ik aangesloten bĳ het dorpsbelangbestuur,omdat ik me wil inzetten voor een levendig en toekomstbestendig Oudehaske. Want met elkaar kunnen we ervoor zorgen dat ons dorp óók in de toekomst eenfijne plek blĳft om te wonen en te recreëren.

Maurits Kalsbeek
secretaris

Mĳn vrouw en ik zĳn eind 2017 tĳdens
kerst

naar Oudehaske verhuisd.
We kwamen van een

landelĳke gelegen woning
in Ouwster-Nĳega met

vrĳ uitzicht over de landerĳ
en naar de Haskertille

in Oudehaske. Om praktische redenen, zoals
de

meer bereikbare faciliteiten
hebben we deze stap

genomen.

Ook vanuit ons vorige dorp
zat ik in Plaatselĳk Belang

en vond dat een fijne man
ier bĳ

het dorp betrokken te zĳn.
Ik heb er nu weer voor gek

ozen om deel uit te maken van

plaatselĳk belang om zo ook zowel de inwoners
als de omgeving te leren k

ennen.

Ik ben daarnaast grafisch
ontwerper en deze vaardig

heden gebruik ik nu bĳ het
maken

van DeBaerch. Voorheen b
en ik eigenaar geweest va

n een uitgeverĳ, evenemen
ten-

buro en reclamebureau. N
u ben ik samen met mĳn v

rouw werkzaam in de Jeugdzorg.

Velen kennen mĳ van het v
aste wandelrondje met de

hond door het dorp heen. A
ls

Dorpsbelang Oudehaske h
ebben we een leuke gezel

lige club en is er genoeg te
doen

nu en in de toekomst.

Gerda van Eck
voorzitter

Wĳ, Bernard Dĳkstra en ik, wonen aa
n de Jousterweg 158. We wonen hier al

meer dan dertig jaar en onze kinde
ren, Wietske

en Antonie, zĳn hier opgegroeid. Ik
blĳf import want geboren en getoge

n in

Den Haag.
Na mĳn studie in Wageningen via een aantal omzwerv

ingen in Oudehaske

terecht gekomen. Landbouw en natuur zĳn mĳn passie en mĳn werk. Vorig

jaar ben ik gestopt met mĳn werk a
ls programmaleider voor de AgroA

genda

Noord-Nederland en voor Natuurin
clusieve Landbouw. Nu nog actief

als

adviseur en gespreksleider/dagvoo
rzitter en extern onderzoeker bĳ de

RUG.

Ik ben voorzitter van Dorpsbelang.
Het is pittig en leuk! Ik heb vier jaa

r gele-

den gereageerd op een oproep voo
r bestuursleden. Ik wilde graag iets

doen

voor het dorp waar ik al lang met v
eel plezier woon.

Peter van Dĳk
algemeen bestuurslid

Hoewel ik in Deventer ben geboren, voel ik me Fries. Mĳn
ouders zĳn, toen ik bĳna zes was, naar Oudehaske verhuisd,
waar ze een textielwinkel overnamen. In Oudehaske heb ik
een prachtige jeugd gehad; als jochie spelen op de boerderĳ
van familie Sierdsma met vriendje Jan en later schaatsen en
zeilen op het Nannewiid.

Na mĳn dienstplicht begonnen met een groothandel in
Scandinavische meubelen in het huidige pand van supermarkt
Poiesz. Daarnaast Meubelstad Oudehaske, een meubel-
winkel, van mĳn ouders overgenomen en in de “piramide”
ontwerpen en leveren van hotel- en kantoor inrichtingen.
Vanaf 2002 ontwerpen van meubelen voor Nederlandse en
een aantal buitenlandse meubelfabrikanten. De laatste jaren
lid van Ondernemersklankbord als adviseur voor vragen van
ondernemers en bestuurslid van Dorpsbelang Oudehaske e.o.
waar we te maken hebben met veel uitdagingen voor nu en de
toekomst.
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Tot 1921 was het huis een herberg (gerund
door familie Gietema). Verschillende personen
hebben geprobeerd de herberg/café in stand te
houden. In 1957 is de woning gekocht door G.
van Dĳk die ook Meubelstad begon.

Op het enkelglasraam aan de voorkant was
nog de opdruk te zien ‘interieur winkel’. Van
horen zeggen heeft er ook een tweedehands
kledingwinkel in gezeten en een tapĳtenwinkel.
Nu hangt er een uithangbordje met Schoor-
steenveegbedrĳf Jaap Derks.

Oorspronkelĳk was de voorgevel heel anders
en ook de indeling in het huis. Wĳ hebben de
indeling weer aangepast; meer als
gezinswoning. De benedenverdieping had een
slaap- en badkamer en boven was een grote
woonkamer; wat voorheen ook gedeeltelĳk een
dansruimte was.

Het huis had achterstallig onderhoud en
daarom hebben we gekozen om alles rigoureus
aan te pakken. Alles is gestript totdat alleen de
draagmuren en tussenvloeren overbleven. Het
eerste half jaar is het huis ‘bewoonbaar’ ge-
maakt met hulp van vrienden, familie en buren.
Onze middelste dochter werd geboren toen we
net gesetteld waren.

Tĳdens de ver-
bouwing zĳn we
interessante dingen
tegengekomen, zoals
kranten uit 1904 en
turf als isolatie tussen
de verdiepingsvloer.
We hebben ons huis
het eerste jaar met de
gevonden turf warm
gestookt.

In de kruipruimte is
nog een kluis ge-
vonden; die was
helaas leeg.
Gaandeweg de jaren
hebben we bĳna alles geïsoleerd en zĳn de
stookkosten gelukkig nu behoorlĳk naar
beneden geschroefd.

Om het huis nog verder toekomst bestendig te
maken hebben we een cv houtkachel,
zonnecollectoren en een buffervat geïnstal-
leerd. Later zĳn daar nog zonnepanelen bĳ
gekomen.
Verwarmen doen we op lage temperatuur.
Door deze installaties is onze bĳkeuken nu
deels “machinekamer” geworden.

Wĳ wonen er nu al enkele jaren en genieten er
nog steeds van. De hoogte is heerlĳk, zeker
voor de kinderen. Bĳ gebrek aan ruimte buiten
(kleine tuin) hebben we de schommel/rekstok/
ringen binnen gehangen.

Het huis heeft karakter en dat willen wĳ zo
houden.

Jaap en Veerle

Wat begon als ‘kĳken naar huizen waarin we ooit zouden willen wonen’
werd toch sneller dan gedacht werkelĳkheid. Nu zĳn wĳ de trotse
bewoners van wat oorspronkelĳk als herberg is gebouwd.

Het Huis van...
Jousterweg 171
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Door: Sietse Krikke

Was vroeger niet alles beter? De tĳd dat de melkboer
aan de deur kwam. Evenals onder andere de bakker,
kruidenier, petroleumhandelaar, kolenboer en
groenteboer. Even een praatje, soms ook met de
buur-vrouw(en). Tot in de jaren ’70 waren bĳna alle
vrouwen immers nog huisvrouw. De melk haalde
men ooit bĳ de boer. Zeker is dat er na 1900 door
melkslĳters werd gevent in Oudehaske e.o.
Voor zover mĳ bekend, de volgende: Jan Dĳkstra,
Klaas Brandsma, Anne Dĳkstra, Jannes Blokstra,
Roel de Jong, Johannes Bloemhoff en Hendrik Hoen.
Bĳ de ‘brĳkarre’ werden nieuwtjes uitgewisseld.
De melkboer en genoemde andere kleine
zelfstandigen zĳn al lang uit het straatbeeld
verdwenen. Het was weliswaar een gezellige tĳd,
maar voor de mannen die aan de deur kwamen was
het vroeg op staan en hard werken.

Melkboer Jannes Blokstra
in weer en wind op pad

Melkboer Jannes Blokstra rond 1935 in Heerenveen op pad, waar hĳ klanten had aan de Dubbele Regel, Herenwal, Schoolstraat en Parallelweg. Kennelĳk had hĳ
daarvoor vergunning gekregen. In het archief van de gemeente Haskerland kon daarover niets gevonden worden. Wellicht verdeelde men onderling de wĳken, of
gebeurde dit door de Bond van melktappers.
Wie goed kĳkt, ziet dat Blokstra bĳ het duwen van de kar door een trekhond geholpen wordt. Vanaf 1 januari 1962 is het gebruik van trekhonden in Nederland
verboden. Blokstra was daarmee al eerder gestopt.

Huis Oudehaske A 13, nu Jousterweg 194, vóór 1930. Op deze plek stond al vóór 1840
een huis, dat in 1898 herbouwd werd.
Maart 1927 bood Jogchem van der Meulen te huur aan de door hem, zĳn vrouw en twee
kinderen bewoonde “nette Arbeiderswoning, bev. kamer, kamertje en keuken, met
regenwaterbak en hok”.
Van juli 1928 tot januari 1929 woonde het gezin Blokstra in bĳ dit gezin dat naar
Duitsland verhuisde.
Inwoning was in die tĳd geen uitzondering.
Gelukkig kon melktapper Jannes Blokstra de woning ca. 1933 kopen van genoemde
Van der Meulen.

Bewoners: Luite Papjes 1902 of eerder- 1918; Pieter de Jong 1918 - naar Noord-
Amerika; Foeke Rienks 1920-1921; Jogchem van der Meulen 1921 – jan. 1929; Jannes
Blokstra juli 1928 – okt. 1963; wed. Blokstra tot 1974. Daarna fam. Nutters.

Eén van hen was dus melkboer Jannes Blokstra (Nieuwehorne 1902-
Oudehaske 1963) getrouwd met Antje Kroeze (Huizum 1902-Joure
1980). Juli 1928 verhuis-den ze met hun baby Feike vanuit Wolvega
naar Oudehaske A 13, nu Jousterweg 194. Daar woonden ze tot januari
1929 in bĳ Jogchum van der Meulen, zĳn vrouw Trĳntje van der Wal en
twee kinderen die toen naar Duitsland vertrokken.

In Oudehaske zagen hun kinderen Lammert, Jan en Jelle het
levenslicht. Blokstra werd er in 1930 melktapper. Hĳ was niet de enige…
Er waren in 1936 maar liefst drie melkkarren op de weg. Door de
concurrentie was het een hele toer om een goede boterham te
verdienen. Blokstra slaagde daar kennelĳk toch in, want al ca. 1933
kocht hĳ de woning.
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De melkzaak van Jannes Blokstra aan Jousterweg 194; circa 1960. Op het rechterbordje
staat ‘rivella’ en op het linker ‘melk’ en ‘karnemelk’. Bewoners: Jannes Blokstra juli 1928 –
oktober 1963; wed. Blokstra tot 1974. Daarna fam. Nutters.

Bouwhistorie:
1942 vernieuwing voorgevel door S. Knĳpstra; 1949 vernieuwing spoelplaats door E.
Sietsma en 1965 bouw bergplaats en wc. Door de fam. Nutters in eigen beheer: garage
(1977), verbouw woning (1980), vergroting garage/berging (1986).
Bouwbedrĳf Mavis, Rottum: vernieuwen kapconstructie (1995). Met dank aan Jelle Blokstra voor de foto’s en info.

Bronnen: Archief gemeente, internet, Nieuwsblad van Friesland en Friese Koerier.

Een hele verbetering: venten met de rĳdende elektrische winkelwagen! Die kwam uit
Irnsum. Met een zware oplader moest die worden opgeladen. Jannes Blokstra en zĳn
vrouw waren daarmee hun tĳd vooruit. Jelle: “Ik wit noch dat mem gauris in eintsje
meigie en dêrnei nei hûs ta kuiere.” Datering foto: ca. 1955.

Friese Koerier 10 februari 1953

Om de melkboeren te helpen, werd in 1934 een offensief begonnen om
de melkconsumptie te bevorderen. De overheid en de ondernemers in
de melksector startten gezamenlĳk voorlichtingscampagnes, eerst in het
Crisis-Zuivelbureau en na de oorlog in het Zuivelbureau.
Het mes sneed daarbĳ aan twee kanten: de overproductie werd
bestreden en de volksvoeding verbeterd. In de jaren dertig werd voor
het eerst campagne gevoerd met de beroemde slogan ‘Melk is goed
voor elk’ en na de oorlog met ‘de M-brigade’. Later volgden de slogans
‘Melk moet’ en ‘Melk de witte motor’. Het grootste succes van het Crisis-
Zuivelbureau was de introductie van de gesubsidieerde schoolmelk in
1937, die tot eind 20ste eeuw zou blĳven bestaan.”

In 1925 werd de melkkeuring verplicht. De Zuivelwet van 1932 regelde
het vaststellen van de melkprĳzen en stelde eisen aan de
vakbekwaamheid van de melkboer. Omstreeks 1940 werd de
moordende concurrentie beslecht door de toewĳzing van vaste bezorg-
wĳken. (Internet). Jannes Blokstra plaatste ‘s ochtends bussen van de
zuivelfabriek Haskerhorne op een kar en begon van daar met venten.
Aanvankelĳk werd die kar getrokken door één of twee forse honden
waarbĳ Blokstra liep. Later kwam de motorbakfiets.
Jelle: “Us heit kaam alle wurkdagen; yn waar en wyn. Sels op in moarn
om fiif oere dat er in meunsternimmer tsjinkaam, dy't op de dyk oan it
reedriden wie, wie er op'en paad. Syn plichtsbesef wie great. De
minsken hiene doe ommers noch gjin koelkast.” Hĳ kondigde zĳn komst

aan met een bel, waar een touwtje aan zat. Via een kraantje werd uit de
bussen getapt met een halve of hele tinnen literkan. Blokstra schepte de
melk, karnemelk (sûpe) en karnemelkse pap (sûpengrottenbrei) in een
pan of koker.
‘Sûpengrottenbrei’ werd het meest verkocht; zowel aan burgers als
boeren. Voor elk product gebruikte hĳ uit hygiënisch oogpunt aparte
kannetjes. Bĳ strenge vorst moest alles afgedekt worden en het kraantje
soms ontdooid worden.
Sim Tjassing-Schaap:”Doe’t myn man Andries Tjassing noch net trouwd
wie, holp hy him wol. Hygiëne fûn er hiel belangryk ‘Kom net mei de
tomme yn'e kannen’, sei er wolris tsjin Andries.
”Zodra Blokstra klaar was met zĳn wĳk, werden de bussen
schoongemaakt. Later maakten de bussen plaats voor flessen. Het
assortiment breidde zich uit met boter, chocolademelk, vla, yoghurt en
rivella. Die producten werden in Oude- en Nĳehaske bezorgd, maar ook
in een deel van Heerenveen. De flessen werden in de zuivelfabriek te
Haskerhorne schoongemaakt.

De fa. Berger verzorgde het vervoer van en naar de zuivelfabriek van
de kratten met volle en lege flessen voor Blokstra en zĳn collega’s.
Dĳksma uit Haskerhorne kwam op de fiets eenmaal in de week langs
om geld en bracht het daarna naar de zuivelfabriek. Bĳ (strenge) vorst

werden de flessen afgedekt. “Op in dei gongen dochs flessen stikken
troch de froast. Dat wie in grutte strop foar ús heit. Syn buorman Klaas
de Vries krige doe dy flessen en joech de molke oan syn fee,” herinnert
Jelle zich. Jelle hielp zĳn vader voor schooltĳd en “wie dan faak mar
krekt op'e tiid op de Ambachtsskoalle.”
Een hele verbetering was de komst van de rĳdende elektrische
winkelwagen met een zware accu-oplader. Die kwam uit Irnsum.
Vermoedelĳk is Jannes Blokstra in 1960 gestopt met venten, want de
laatste maal dat van hem een Nieuwjaars advertentie in de krant
verscheen, was op 31 december 1959. Hĳ overleed in 1963 plotseling.
Eerder had zĳn zoon Feike zĳn wĳk in Heerenveen al overgenomen.
Feike is ook melkboer geweest in Nĳland.

Vanaf 1964 kreeg de melkboer in Nederland concurrentie van de
opkomende supermarkten die vanaf dan ook melk mochten
verkopen. Toen die begonnen met de verkoop van melk in kartonnen
pakken stopten veel melkboeren.
Toch kwam rond de eeuwwisseling Hennie Hoen nog in onder andere
Oudehaske met zĳn blauwwitte SRV-wagen met daarin zuivelproducten,
maar ook aardappels, groente en fruit. Jaren geleden verdween hĳ
echter ook uit het straatbeeld.
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BEDANKT...
Lieve dorpsgenoten,

Telefoontjes, kaartjes, wat heb ik veel ontvangen, tĳdens mĳn opname in het UMCG, maar ook thuis.
Heerlĳk te ontvangen, zo'n opkikker, de steun, de lieve woorden. Het was een heftige tĳd, mede door Willem

z'n opname in Anna Schotanus. Nu ben ik bezig met herstel. De bĳwerkingen zĳn niet leuk, ik ben moe,
maar verder gaat het wel goed met mĳ. Lieve mensen, bedankt.

Vr.gr. Susanne de With, W.v.Haschastraat 1, 8465PX Oudehaske
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Maaltĳd
voor de
Voedselbank
Inmiddels kĳken we alweer richting het voorjaar,
maar ik wil jullie nog graag meenemen naar
zondag 8 december.

Samen met Ybelina mag ik een Wings groep (leeftĳd +- 13/14 jaar)
begeleiden. Het Wings-programma is een meerjaars programma en
bestaat uit geloofsgesprek, vormingswerk en ontspanning.

Aan het begin van het Wings seizoen is de jeugd gevraagd welke
activiteiten zĳ zouden willen doen dit jaar. Daar kwam heel snel naar
voren dat ze graag in de decembermaand wat gezelligheid zouden
willen brengen aan mensen die dat goed kunnen gebruiken. Nu is er
elk jaar in december een heel mooi initiatief georganiseerd door
Martina Meester. Zĳ organiseert een maaltĳd in de kerk, waarbĳ de
opbrengst gaat naar de Voedselbank.

Hoe mooi is het als we deze twee initiatieven samen zouden kunnen
brengen en zo jong en oud in het dorp met elkaar verbinden.
Zo gezegd zo gedaan. De jeugd heeft gekookt, geholpen met de
ruimte klaar te maken en na afloop gezorgd dat alles weer
afgewassen in de kast staat.
Tĳdens de maaltĳd zĳn er mooie gesprekken ontstaan tussen de
aanwezigen en de Wingsjeugd. Prachtig om te zien hoeveel
verbinding er was. De opbrengst van deze zeer geslaagde middag en
avond was 400 euro.
Bedankt Martina dat je openstond voor de samenwerken, bedankt
Wings jongeren voor jullie inzet en betrokkenheid en bedankt
aanwezigen voor jullie donaties.

Alone we can do so little;
together we can do so much.

Carinka Berendsen

Geven en
nemen
Sinds woensdag 6 november staat er een deelkast bĳ de fysio
Vervening 1 in Oudehaske.

Hier wordt regelmatig wat ingebracht, wat natuurlĳk geweldig is.
Helaas, of misschien gelukkig merken wĳ dat er weinig gebruik van
wordt gemaakt.

De kast is bedoeld voor
mensen met een kleine
beurs, maar mocht u iets
inbrengen en er staat
iets voor u bĳ wat u zelf
ook kan gebruiken.,
neem het gerust mee!!

Zo wordt voorkomen dat
de producten straks over
datum zĳn en
weggegooid moeten
worden.

Groet Marcel Hendrikje
en Jetty
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Uitnodiging Algemene
Ledenvergadering –
Vogelwacht Oudehaske e.o.
Beste dorpsgenoten, natuurliefhebbers en
vogelvrienden,

Graag nodigen wĳ u uit voor de algemene
ledenvergadering van Vogelwacht
Oudehaske e.o. Of u nu lid bent of gewoon
geïnteresseerd in onze natuur en
weidevogels, iedereen is welkom!

Datum: Dinsdag 15 april 2025
Aanvang: 19.30 uur
Locatie: Kulturhûs Oudehaske

Wat kunt u verwachten?

Naast de vaste agendapunten zoals het
jaarverslag, de kascontrole en
bestuursverkiezing, hebben we een
bĳzonder programma:

Speciale vertoning van een prachtige
weidevogelfilm!
Laat u meenemen in de fascinerende
wereld van onze weidevogels en ontdek
waarom nazorg en bescherming zo
belangrĳk zĳn.

- Meepraten en meedenken over de
toekomst van onze vogelwacht
- Ontvangst met koffie en thee

Dit is dé avond om meer te leren over
vogels in onze omgeving en om actief bĳ te
dragen aan natuurbehoud! Kom langs,
breng uw buren en vrienden mee en laat u
inspireren.

AGENDA

1. Opening
2. Ingekomen stukken en mededelingen
3. Notulen (zie boekje)
4. Jaarverslag (zie boekje)
5. Financieel verslag 2024
6. Verslag kascommissie
7. Kiezen nieuw lid(leden) voor
kascommissie
8. Nazorg gegevens (zie boekje) +
toelichting Klaas Jager & Wybe Jissink
9. Bestuursverkiezing: aftreden en niet
herkiesbaar Wolter Bouknegt en
voorgedragen nieuw bestuurslid Lisette
Dooper
10. Pauze
11. Weidevogelfilm
12. Sluiting

Wĳ hopen u te zien op 15 april!
Met vriendelĳke groet, Bestuur
Vogelwacht Oudehaske e.o.

Vogelwacht
Oudehaske

Timmerman Thymen

In de vorige Baerch stond een

interview met deze pelletkoning

van de Appelhof.

Voordat Thymen in de pellets kwam heeft hĳ

veel andere functies gedaan. Eén waren we

vergeten en dat was de eerste.

Thymen is gestart bĳ Hendrik Veenstra

als timmerman.

Dus als u nog een timmerklusje heeft……

COLUMN
RIEN DE RIDDER

Schaatsen
Tegenwoordig hebben we vrĳwel geen echte winters
meer. Lekker genieten van een langere periode
met sneeuw en/of ĳs in Nederland komt de laatste jaren
steeds minder vaak voor. De afgelopen periode (winter)
hebben we eigenlĳk alleen maar grĳs weer gezien (veel
nattigheid).

Ik kan me nog herinneren dat ik (we) vaak in de winter
schaatstochten maakten bĳ de Rotte, de Rotte meren
en dat we meededen aan meerdere Molen c.q.
Merentochten. Samen met vrienden en/of de gehele
familie schaatsen en onderweg bĳ een koek en zopie
tent iets warms drinken en eten. En dan weer door om
aan het eind van de rit een medaille op te halen. Ik heb
er nog meerdere thuis liggen.

Maar helaas die tĳd is voorbĳ, het weer c.q. het klimaat
is veranderd. Wat ook veranderd is zĳn de schaatsen,
de kleding en de bescherming die we dragen.

Ik kan me nog wel herinneren dat we gingen schaatsen
met een dikke trui aan (door mĳn moeder
gemaakt). Als je daar nu naar kĳkt dan had het wel wat
qua uitstraling, maar het was natuurlĳk niet
echt warm c.q. winddicht. Met vallen en opstaan heb ik
leren schaatsen en pas nadat ik het redelĳk
goed beheerste werden de eerste “echte” schaatsen
aangeschaft. Daarvoor was het schaatsen op de
zogenaamde houtjes of friese doorlopers. Een houtje
met een ĳzer eronder en je schoen zat met
bandjes vast aan het houtje.

Nu tegenwoordig is het zelfs verplicht om met een helm
te schaatsen als je op een ĳsbaan schaatst.

Verandering is eigenlĳk altĳd aanwezig, maar wordt het
dan uiteindelĳk ook altĳd beter. De
schaatsen, de bescherming en de kleding is een
duidelĳke verbetering. We zĳn warmer en sportiever
gekleed en hebben meer bescherming voor valpartĳen.
De klimaatverandering daarentegen lĳkt me
nu niet echt een verbetering.

De klimaatverandering is mede het gevolg van onze
activiteiten en aanwezigheid op de aarde. We
maken als mensheid slecht gebruik van de aarde, onze
leefomgeving. We zouden toch eigenlĳk in
harmonie moeten wonen en leven op onze planeet (de
Aarde). Maar zouden we de
klimaatverandering weer terug kunnen draaien. We
hebben er immers zelf voor gezorgd dat we nu
daar staan waar we staan.
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Je begint met de Pickel deze
mag wel een uurtje intrekken.
Bietje, ui en komkommer in
dunne plakken snĳden. (Liefst
met een rasp moet goed dun)
Flinke scheut wĳnazĳn in
pannetje doen en water
(ongeveer 1 op 3)
2 theelepels honing toevoegen.
Even verwarmen tot alles
gemengd opgelost is.
Groentes toevoegen en aan de
kant zetten.
Oesterzwammen uit elkaar
trekken in dunne reepjes. In een
kom doen en vermengen met
scheut olie en twee eetlepels
Baharat kruiden.

Spruitjes en tomaatjes in vieren snĳden Wortel in kleine dunne reepjes.
Wortel en spruitjes kort koken ongeveer 2 minuten
In een pan scheut olie en fijngesneden knoflook toevoegen. Als olie heet is
de wortel en spruitjes toevoegen deze ongeveer 5 min. bakken op hoog
vuur en regelmatig mengen/keren. Daarna tomaat toevoegen en nog 2
min. meebakken theelepel honing toevoegen en peper en zout,
wegzetten.
Voor de Saus alle ingrediënten door de blender en aan de kant zetten.

Voor de Shoarma: Ui in kleine ringen snĳden, knoflook fijnsnĳden. Olie in
een pan als het heet is ui en knoflook toevoegen. Kort bakken (1min.) en
dan de oesterzwammen erbĳ deze ongeveer 10 min. doorbakken.
Even proeven als de oesterzwammen zacht zĳn is het klaar. Groentes
weer even warm maken.
Dan op een flatbread een rĳtje shoarma, pickels en de groentes beetje
saus en de bosui erover strooien.voorverwarde oven (175 gr.) verder
garen.

Lekker ite, Groetjes Rob

Vegetarisch
voor 2 Personen
Ingrediënten:
200 gr Oesterzwammen
Baharat kruidenmix
Libanees flatbread
1 ui
8 spruitjes
1 wortel
6 snoeptomaatjes
1 bosui fijngesneden
Honing
Wĳnazĳn
1 teen knoflook

Ingrediënten
Saus:
125 gr. Zuro room
Twee tenen knoflook
Beetje citroensap
Theelepel Korianderpoeder
Flinke theelepel Tahin
(niet in huis dan weglaten)

Klein handje peterselie
Peper & zout

Voor de Pickel:
1 roodbietje geschild
1 klein rood uitje
5cm komkommer
Wĳnazĳn

Bereiding:

±20 min

Flatbread
met pulled

oesterzwam
shoarma &

pickels

Hoogspanning
door
Oudehaske

Maandag 26 januari was er een inloop in ons Kulturhus voor de
nieuwe plannen om een Hoogspanningsverbinding te maken
langs Oudehaske. 51 aanwezigen hebben daar kennis genomen
van de plannen van Tennet en één ding lĳkt zeker: hĳ komt langs
Oudehaske (door de minister besloten). Oftewel een beslissing
die impact zal hebben op Oudehaske.

De nieuwe hoogspanningsverbinding is nodig om de energietransitie
mogelĳk te maken en de toekomstige knelpunten in het elektriciteits-
net op te lossen. Een nieuwe 380 kV hoogspanningsverbinding tus-
sen Vierverlaten (Gr) en Ens (NO polder) zorgt ervoor dat Noord Ne-
derland minder kwetsbaar is en dat de elektriciteit , van bevoordeeld
windparken op zee of uit Duitsland kan worden getransporteerd.

Er zĳn hier-
voor twee tra-
cés, die bei-
den langs
Oudehaske lo-
pen. De eerste
is langs de A7,
wellicht ook
afhankelĳk
van de moge-
lĳke hoge sne-
lheidslĳn, en
de tweede is
aan de Oost-
kant van
Oudehaske.

Deze alternatieven moeten nog uitgewerkt worden.
Voor de ontwikkeling van een tracé tussen Vierverlaten en Ens wordt
gewerkt van grof naar fijn. Stap voor stap wordt er toegewerkt naar
een definitief tracé. Op verschillende momenten is het mogelĳk om
ook op de plannen te reageren.

Het eerstvolgende moment dat er formeel op de plannen gereageerd
kan worden, is na publicatie van de ontwerp-voorkeursbeslissing. Hier
wordt toegelicht hoe er tot een voorkeursbeslissing wordt gekomen en
daarna gebeurt.

Kĳk voor meer informatie:
https://www.tennet.eu/nl/projecten/provincies/flevoland/vierverlaten-
ens-380-kv
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‘Ik doneer voor een betere wereld,
wat levert u in bij de milieustraat?’

samen halen we alles eruit



29

Marcel Stol
“Mond-tot-mond reclame is het beste”

Marcel nodigt me uit in de kantine te gaan zitten voor het gesprek. Ik voel me
eerst een beetje bezwaard, maar hĳ geeft me niet het gevoel hem van het werk
te houden. Hoewel hĳ het duidelĳk erg druk heeft, zit hĳ ontspannen tegenover
me en geeft hĳ me het gevoel welkom te zĳn. We hebben een prettig gesprek,
waarin mĳn vragen als vanzelf beantwoord worden.

Gaandeweg het gesprek ontstaat het beeld van een man wiens werk zĳn liefheb-
berĳ is en wiens privé- en werkleven dicht met elkaar verweven zĳn. Zĳn vriendin
Iris is dan ook nauw betrokken bĳ het bedrĳf. Zĳ doet de receptie, de telefoon en
de planning. En ze helpt met de administratie. En ook hun zoontje Bjorn is na
school in de werkplaats te vinden. Hĳ leert er spelenderwĳs het vak. Want, zoals
Marcel zei: “als je geen monteurs kunt vinden moet je ze zelf maken”.

Iris en Marcel ontmoetten elkaar in 2016 op het Dicky Woodstock festival in
Steenwĳkerwold. De geboren en getogen Oudehasker Marcel en de Giethoornse
Iris zagen wel wat in elkaar. Ze zĳn beiden ondernemend.

Iris maakte het onder-
nemerschap van jongs
af aan mee als dochter
van een bloemist. Mar-
cel begon na zĳn oplei-
ding tot automonteur
rond zĳn 20ste al met
het onderhouden en re-
pareren van auto’s in de
schuur van zĳn ouders
aan de Jousterweg 243.
Dit deed hĳ aanvanke-

lĳk naast zĳn werk als vrachtwagenmonteur bĳ Defensie op de kazerne in Havel-
te. Na twee jaar bleek dat echter moeilĳk te combineren met zĳn eigen bedrĳf.
Toen ook nog bleek dat zĳn bedrĳf door de gemeente qua bestemming niet werd
toegestaan in de schuur van zĳn ouders, ging Marcel op zoek naar een andere
locatie. Die diende zich aan toen hĳ verderop, richting Joure, aan de Jousterweg
56A een autobedrĳf kon overnemen. In 2013 kon Marcel zich daardoor helemaal
gaan toeleggen op zĳn eigen autobedrĳf. Dat ging erg goed. Om al het werk aan
te kunnen nam Marcel twee andere monteurs in dienst en wilde hĳ zĳn bedrĳf

gaan uitbreiden. Maar dat stond de gemeente niet toe. Gelukkig werd hem in
2018 de huidige locatie aan de Appelhôf aangeboden door de toenmalige eige-
naar. Het gebouw voldeed aan Marcel’s wensen. Doordat het groter was kon hĳ
naast personenauto’s ook bedrĳfswagens en campers gaan onderhouden en re-
pareren, en – het allerbelangrĳkste – het was in Oudehaske. Want Marcel wil in
Oudehaske blĳven! Zĳn familie woont hier. Je hebt alle voorzieningen bĳ de hand.
En er is een rĳk verenigingsleven, waar Iris en hĳ ook hun steentje aan bĳdragen.
Marcel onder andere via de businessclub van VV Oudehaske en het sponsoren
van de tennisvereniging, en Iris door vrĳwilligerswerk voor het Kulturhûs.

Voor andere hob-
by’s dan het werk is
weinig tĳd “de agen-
da is altĳd vol”. Maar
“voor Formule 1
moet alles wĳken”.
En verder mag Mar-
cel graag met zĳn
Seat Ibiza TDI racen
op het circuit van
Assen of Zandvoort.
Al is daar eigenlĳk te

weinig tĳd voor. Evenals voor de Scania vrachtwagen die hĳ onlangs heeft aange-
schaft en waar hĳ graag met zĳn zoontje een eindje mee rĳdt.

Voor het gezin wordt tĳd vrĳgemaakt. Op woensdagavonden is Marcel thuis voor
zĳn zoon en gaat Iris zwemmen. Op vrĳdag gaat de zaak om 5 uur ’s middags
dicht en wordt de avond met het gezin doorgebracht. In de zomer wordt af en toe
een weekend vrĳ genomen om even weg te kunnen met de camper. Ook voor
de zomervakantie wordt de camper benut en worden reizen ondernomen naar
Kroatië, Slovenië of Zuid-Frankrĳk. En dan onderweg het hoofd leeg maken door
te gaan vissen.

Marcel is zĳn bedrĳf begonnen in 2011 in crisis-tĳd, maar hĳ heeft altĳd (meer dan)
genoeg werk gehad. Hĳ werkt voor 90 – 95% voor vaste klanten. Reclame heeft
hĳ nooit gemaakt. “Mond-tot-mond reclame is het beste”. En doordat Marcel zich
voortdurend laat bĳscholen en zĳn bedrĳf laat certificeren (onder andere door
Bovag) kunnen de klanten zeker zĳn van een goede kwaliteit van het geleverde
werk.

De volle agenda heeft ook wel eens zĳn tol geëist. In 2015 was er een periode dat
Marcel het even niet meer aankon. Na zĳn herstel kon hĳ gelukkig een tweede
collega-monteur in dienst nemen. En keerde het werkplezier terug. Maar in 2021
overleed zĳn collega plotseling. Dat had grote persoonlĳke impact. En naast het
verdriet stond Marcel er ineens alleen voor. Zĳn andere collega was net het jaar
ervoor met pensioen gegaan.

Gelukkig kon Iris in het bedrĳf gaan werken en slaagde Marcel erin om, ondanks
de arbeidsmarkt-krapte, twee monteurs in dienst te nemen. Het tekent de bedrĳfs-
cultuur dat ze allebei al vele jaren bĳ Marcel aan het werk zĳn en ze een even
grote betrokkenheid bĳ het bedrĳf hebben als Marcel zelf.. “Ik ben geen ‘baas-
baas’”, zei Marcel.

René Wennekers

Donderdagavond half acht: Stol Autoservice is nog
volop in bedrĳf als ik me bĳ eigenaar Marcel Stol (33)
meld voor een vraaggesprek voor De Baerch. Hĳ is nog
bezig met een klant. Op de brug staat een camper.
Twee monteurs werken aan voor mĳ ondoorgrondelĳke
klussen onder de motorkap van personenauto’s. Het
ruikt er, zoals je verwacht, naar metaal en motorolie.
Maar de werkplaats ziet er schoon en geordend uit.
Hier kun je volgens mĳ alles wat je als automonteur
nodig hebt direct vinden.

Portret van een dorpsgenoot
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Verzekeringen
&

Hypotheken

0513-62 89 89
info@bilĳam.nl
www.bilijam.nl
Binnendyk 81Rottum



HUISARTSEN

Dhr. Tom Broers & Mw. Van der Velde
Julianastraat 5, 8465RC Oudehaske
Telefonische afspraken:
ma t/m vr. 8.00-10.00uur
Telefonische uitslagen:
Elke werkdag 11.00-12.00uur
Telefoon: 0513-677221
Spoedlĳn: 0513-677004
www.praktĳkoudehaske.nl

BENU APOTHEEK JOURE
Uitdeelpost: Poiesz Supermarkt,
Oudehaske, ma t/m vr vanaf 17.00uur
Herhaalmedicĳnen bestellen:
https://www.benu.nl/apotheek/joure
Mail: teamjoure@benu.nl
joure@benuapotheek.nl
Telefoon: 0513-414646

DOKTERSWACHT
Telefoon: 085 082 0820

FYSIOTHERAPIE OUDEHASKE
Vervening 1, 8465RE Oudehaske
Behandeling op afspraak.
Telefoon: 06-21550449
ma t/m vr ook in de avonduren.

SOCIAAL WERK DE KEAR EN
WĲKTEAM DE FRYSKE MARREN
Contactmoment/vragenuurt:
Elke dinsdagmiddag van 13.00-14.00uur
Adres: Kulturhûs Oudehaske
Janine Dĳk tel: 06 26562197
j.dĳk@sociaalwerkdekear.nl
Fenna Pietersma tel: 06 57228895
f.pietersma@sociaalwerkdekear.nl

MAALTĲDVERZORGING
TAFELTJE-DEK-JE
Rond 12.00uur wordt uw warme maaltĳd
aan huis bezorgd.
Telefoon: 0513-431555

ANTONIUS THUISZORG
Teamlocatie: Kulturhûs, Julianastraat 5,
8465RC Oudehaske
Wĳkverpleegkundige: Bernou Offenga
Telefoon: 0515-461760
b.g.g.: 0515-461100
Postbus 20000, 8600AA Sneek
Mail: teamoudehaske@thuiszorgzwf.nl
Web: www.thuiszorgzwf.nl
Alarmnummer (24/7): 0515-461295
Biedt de volgende diensten aan:
- Verzorging & verpleging:
- Hulp in huishouding
- Thuishotel
Uitleen van hulpmiddelen
Molenkap 15, 8531MH St. Nicolaasga
Telefoon: 0475-348348
Open op werkdagen van: 08.00-17.00uur

VERLOSKUNDIGENPRAKTĲK
SKARSTERLAN
Celsiusweg 2, 8503 AC Joure
Telefonische afspraken en niet-dringende
vragen:
ma, di en do: 09.00-12.00uur
Telefoon: 0513-419223

SVS VERVOERSDIENST SKARSTERLAN
Tussen 9.00-10.30
Tel.0513-418520

VRĲWILLIGERS PALLIATIEVE ZORG
ZUIDWEST W FRIESLAND, HULP EN
ONDERSTEUNING IN DE LAATSTE
LEVENSFASE
Maria Louisestraat 7, 8606AV Sneek
Telefoon: 0515-436040

VPTZ(vrĳwil.palliatieve terminale zorg)
Julia Jan Wouters: hulp in de terminale fase;
thuis of in het hospice
Van Helomalaan 2, 8441BX Heerenveen
Telefoon: 06-55168872
Mail: info@vptzjuliajanwouters.nl
Web: www.vptzjuliajanwouters.nl

YOGA EN YINYOGA
Yoga en yinyoga
Julianastraat 1 te Oudehaske Craniosacraal
therapie
Jarichstrjitte 20 te Oppenhuizen
Web: praktĳkswanenberg.nl
Mail: poemas2003@gmail.com
Patricia Swanenberg
Telefoon: 06-21828189

SCHOLEN EN OPVANG

SAMENLEVINGSCHOOL OUDEHASKE
De Vervening 1a, 8465RE Oudehaske
Telefoon: 0513-677600
Web: basisschooloudehaske@cbo-
meilan.nl
Directeur: Jaap-Jan van Leeuwen

SKIK PEUTERSPEELZAAL
‘t Bargeboskje Oudehaske
Let op: Graag uw peuter op 2-jarige leeftĳd
opgeven.
Opgave via website:
www.skikkinderopvang.nl
Telefoon: 0513-416017
Web: www.skik.nu
Open op: ma, di, do en vr van
8.30-12.00uur

SKIK KINDERDAGVERBLĲF EN
BUITENSCHOOLSE OPVANG
Kulturhûs, Julianastraat 5 te Oudehaske
Opgave via website:
www.skikkinderopvang.nl
Telefoon: 0513-745361/745362

BURGERKRACHT OUDEHASKE
Voor hulpvragen en hulpaanbod voor
inwoners van Oudehaske:
Mail: info@burgerkracht-oudehaske.nl
Telefoon: 06-47295090

STICHTING DIACONALE WERKGROEP
SOLIDAIR SKARSTERLAN
Telefoon: 06-25011515
Doelstelling: Het helpen van mensen die
financieel in de knel zitten; ‘helpen waar
geen helper is’. Bĳ de protestantse
gemeente te Oudehaske
hulp vragen bĳ armoede:
Vertrouwenspersoon:
Erik Wĳnholds: 06-16674047

SPORTVERENIGINGEN

VOETBALVERENIGING OUDEHASKE
Secretaris: Trientsje vd Meer
Mail: secretaris@vvoudehaske.nl
Kantine: 0513-677622

GYMNASTIEKVERENIGING SHELL
Secretaris:
Mail: info@shelloudehaske.nl
Web: www.shelloudehaske.nl

ĲSCLUB DE VRIENDSCHAP
Secretaris: Anne Mercuur
Wiidswal 37, 8465PS Oudehaske
Telefoon: 06-11624252
Mail: annemercuur_89@hotmail.com
Web: www.ĳsclub-devriendschap.nl

ROELEVINK SPORT
Judo/Yawara Ju-Jutsu
Mail: info.roelevinksport@gmail.com
Web: www.roelevinksport.nl
Telefoon: 0513-677392

TENNISVERENIGING
DE GREVELING
Secretaris: Martĳn Nota
Telefoon: 06-54225440
Web: www.degreveling.nl
tennis@degreveling.nl

VOLLEYBALVERENIGING OUDEHASKE
Web: www.volleybal-oudehaske.nl
Mail: volleybal.oudehaske@hotmail.com
Secretariaat: N. Ruiter, Haskertille 29
Telefoon: 0513-677406
Ledenadministratie: R. Heida
ledenadmnistratie@volleybal-oudehaske.nl

DIVERSEN

TOANIELVERENIGING FLEURICH OPNĲ
Secretaris (a.i.): F. Piek
De Keerringen 92 8501NZ Joure
Telefoon: 06-27403724

PROTESTANTSE GEMEENTE
‘HASKEROORD’ TE OUDEHASKE
Web: www.haskeroord.nl
Predikant: Esther Pierik
Kerkgebouw: Badweg 1, Oudehaske
Secretaris kerkenraad: Nel Kruiswĳk
Mail: scriba@haskeroord.nl

REGIO BANK
Hasker Utgongen 2, Oudehaske
Ma/woe/vrĳ: 09.00-15.00
Dinsdag: gesloten
Donderdag: 19.00-20.00uur
en volgens afspraak
Telefoon: 0513-677400/677465

POSTAGENTSCHAP
SERVICE-POINT
Poeisz Supermarkt
Hasker Utgongen 1, Oudehaske
Ma. t/m za.: 08.00-21.00uur
Zondag: 9.00-18.00

VOGELWACHT OUDEHASKE
& OMSTREKEN
Secretaris: J. Oosterman
Baalder 12, 8465RP Oudehaske
Telefoon: 0513-677401

VOLKSTUINVERENIGING TUNPLEZIER
Secretaris: Feike Sĳsma
De Vervening 3, 8465RE Oudehaske
Telefoon: 06-41342264

STICHTINGEN

STICHTING FEESTCOMMISSIE
OUDE- EN NĲEHASKE
Secretaris: Doetie Hofstee, Bugel 6,
8465RW Oudehaske
Telefoon: 0622926582
Mail: fconhoudehaske@gmail.com
Web: www.fconh.nl

STICHTING US LYTSFEE
Secretaris (a.i.): Joke Stel
Reidkraach 12, 8465RS Oudehaske
Telefoon: 0513-677966/06-12723065
Mail: joke.stel@online.nl

STICHTING NANNEWIID
Secretaris: Martin Dĳkhoff
Mail: info@Nannewiid.org

STICHTING NANNEHOF
Secretaris (a.i.): Cees Bĳlsma,
Wiidswal 35, 8465RS Oudehaske

STICHTING TER BEHOUDE VAN DE
KERKELĲKE GEBOUWEN VAN
OUDEHASKE EN HASKERHORNE
Bestuurslid: Joke Rosier
Wiidswal 12, 8465PV Oudehaske
Telefoon: 06-28684137

STICHTING KULTURHUS OUDEHASKE
Voorzitter: Tjitte Huitema
Mail: voorzitter@kulturhusoudehaske.nl
Web: www.kulturhusoudehaske.nl
Telefoon: 06-51223268

DORPSBELANG OUDEHASKE
Web: www.oudehaske.info
Mail: dorpsbelang.oudehaske@hotmail.com

WĲKAGENT POLITIE
Wĳkagent De Fryske Marren is
Dhr. Dirk Hebing
Tel: 06-54351344
dirk.hebing@politie.nl
Geert Knolweg 69, 8501 ZM Joure
Postbus 107, 9400 AC Assen
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J ousterweg 34 Heerenveen
Klantenservice@bedderiedeboer.nl

0513-627419


